
Protokół z XXXVIII Sesji 

      Rady Dzielnicy XVII, 

      „Wzgórza Krzesławickie”, 

      sala konferencyjna UMK, os. Zgody 2 

      z dnia 16 grudnia 2021r. godz. 1800 
 

 

 

Porządek obrad XXXVIII Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Niebyła – 

Na Wzgórzach” 

4.2 wskazania zadań do realizacji w ramach zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2022 

 5. Interpelacje i zapytania 

 6. Oświadczenia i komunikaty 
 

 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie XXXVIII Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w sali konferencyjnej UMK,  

os. Zgody 2 w celu zapewniania bezpieczeństwa obrad Członkom Rady Dzielnicy XVII  

z zachowaniem  bezpiecznych odległości od siebie, w ochronnych maseczkach. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 18 osób) XXXVIII sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy)  

 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przedstawiony projekt porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

ad. 4. opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Niebyła – Na Wzgórzach” 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia 

Zarządu Dzielnicy XVII. 

Głos zabrali: p. St. Stroński, p. P. Mleczko, p. L. Madej 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Niebyła – Na 

Wzgórzach 

 

 



ad. 4.2 wskazania zadań do realizacji w ramach zadania pn. „Remont dróg i chodników wg 

wskazań Dzielnicy” w roku 2022. 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia 

Zarządu Dzielnicy XVII. 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wskazania 

zadań do realizacji w ramach zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” 

w roku 2022 
 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Pan A. Zdziebko spytał o termin zmiany lokalizacji ławki postawionej w bliskiej odległości 

bloku nr 13 os. Na Stoku. Przewodniczący poinformował Radnego, że Komisja Budownictwa 

i Infrastruktury Komunalnej rozpatrzy ponownie tą sprawę.  

Pan St. Stroński poinformował o dewastacji placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 129  

w os. Na Stoku    

Na sesji obecny był Radny Miasta Krakowa Pan Kazimierz Chrzanowski, który odpowiadał na 

pytania Radnych.  
 

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 
 

Przewodniczący odczytał terminy Komisji Rady Dzielnicy XVII zaplanowane w miesiącu 

styczniu 2022r.  
 

Kolejna XXXIX Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 27 stycznia 2022r.  

w Szkole Podstawowej Nr 98, os. Na Stoku 52,  na godz. 18:00.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 18.40 

zamknął posiedzenie XXXVIII Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


